Many people believe that producing a school magazine allows pupils to be creative and teaches them many skills. Others disagree and say that producing a school magazine is a waste of time when pupils have important schoolwork to do.

	In my opinion producing a school magazine is a great activity for pupils who want to become versatile.
	По моему мнению, выпуск школьного журнала - отличное занятие для учеников, которые хотят стать многосторонними.

	First of all, they learn to work together.
	Прежде всего, они учатся работать вместе.

	For example, if they work on a project, they get their ideas across, and listen to the ideas of others.
	Например, если они работают над проектом, они передают свои идеи и слушают идеи других.

	Secondly, they learn to accept criticism and be creative.
	Во-вторых, они учатся принимать критику и быть творческими.

	For instance, those who cannot deal with criticism achieve much less. 
	Например, те, кто не может справиться с критикой, достигают гораздо меньшего.

	Moreover, working at a magazine is also a lot of fun!
	Более того, работа над журналом - это тоже много веселья!



Чтобы увидеть весь «БАНК ИДЕЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):

https://your-teachers.ru/ege-essay/bank-idej-i-argumentov-v-esse-anglijskij-yazyk-ege-2 

Чтобы увидеть весь «БАНК СОЧИНЕНИЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):

[bookmark: _GoBack]https://your-teachers.ru/120-primerov-essays-ege 
